
Verslag vergadering van de Algemene Ledenvergadering van de Vogelwerkgroep Het Gooi en 
Omstreken ;  
21 maart 2024 in de Infoschuur te Hilversum   

Deelnemende bestuursleden: Piet Spoorenberg, Niek Wieringa, Heleen Boelens, 

Doortje van Dijk, Huub Casander, Ruud Willemstein, Andreas Grunwald (vanaf agendapunt 8). 
Met kennisgeving afwezig: Wouter Rohde 

Deelnemende leden: 50 (exclusief bestuur) volgens presentielijst 

Afmeldingen:  5 

 
De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom, met daarbij een speciaal welkom aan de aanwezige ereleden: 
Dick Jonkers, Adrie Vermeule, Joke van Velzen en Paul van der Poel. 

1. Vaststellen verslag Algemene Ledenvergadering van 2023 

• Alle leden keuren het verslag goed. 

2. Ingekomen stukken 

• Brief inzake maatschappelijke plannen van Evert Constandse richt zich op het project " Wat hebben de vogels daaraan" 
en stelt dat het te vroeg is om: nu al een adviescommissie in te stellen, nu al een bestuurslid te benoemen, en nu al het 
huishoudelijk reglement aan te passen. Besloten wordt om deze drie punten afzonderlijk aan de orde te stellen bij het 
overeenkomstige agendapunt (respectievelijk agendapunten 6, 7 en 10). 

3. Jaarverslag en jaarrekening 2023 

• Het Jaarverslag maakt melding van het stallen van het VWG-archief bij de Koninklijke Bibliotheek. Naar aanleiding 
daarvan maakt Dick Jonkers melding van het bestaan van de Werkgroep Ornithologisch Erfgoed welke als doel heeft het 
(digitaal) veiligstellen van ornithologische (amateur) archieven (van vóór 1970). 

• Er was een vraag over de 40.000 euro dat verkregen is van Annet Scheeres dat is toegevoegd aan het DSF. Antwoord: dit 
is reeds in 2022 aan DSF toegevoegd. Het misverstand werd veroorzaakt, doordat er in de toelichting per abuis nog de 
tekst van vorig jaar verslagjaar (2022) stond. 

• Vraag: Waarom is de contributie in 2023 zo laag? Antwoord: In de resultatenrekening zijn de (in 2022) vooruitbetaalde 
contributies voor 2023 niet meegerekend omdat deze vermeld staan in 2022. Vanaf nu komen die betaalde contributies 
in het werkelijke contributiejaar in de administratie. 

• Het jaarverslag en jaarrekening worden door de leden goedgekeurd. 
 

4. Verslag kascontrolecommissie (kcc) en decharge bestuur 

• De kcc heeft haar controle uitgevoerd en stelt dat financiële zaken goed op orde zijn en geeft een compliment aan de 
financiële  administratie. 

• Wel zijn er enkele verbeterpunten aangegeven met name rondom tekstuele verduidelijkingen. Deze zullen door het 
financiële team worden opgepakt bij het opstellen van toekomstige jaarrekeningen.   

•  De kcc stelt de leden van de VWG voor het bestuur ‘decharge’ te verlenen 

Decharge bestuur:  De vergadering gaat akkoord. 
 

5. Samenstelling Kascontrolecommissie (kcc) en verkiezing  

• Henk de Vendt heeft zich bereid verklaard om zitting te nemen in de kcc. De vergadering stemt hiermee in.  

• Wobbe Kijlstra wordt bedankt voor zijn inzet in de kcc in de afgelopen 3 jaren. 
 

6. Jaarplan en begroting 2024 

• De adviesgroep verbetering leefomgeving gaat in 2024 verder met zijn verkenningsactiviteiten. De opstart van deze 
adviesgroep was al in 2023 door de ledenvergadering akkoord bevonden en derhalve is het betreffende commentaar 
van dhr. Constandse niet ontvankelijk verklaard. Bovendien wordt door de adviesgroep een verkenning uitgevoerd en 
geen organisatiestructuur voorgesteld voor de toekomstige uitvoering. Daar worden de leden te zijner tijd bij betrokken.  

• Vraag wordt gesteld of het opbouwen van een extern gericht netwerk geen organisatorische activiteit is. Antwoord is 
dat dit verkennende gesprekken zijn, gericht op het opbouwen van relaties en onderzoeken van mogelijkheden tot 
toekomstige samenwerking. Zo is er door een delegatie van het bestuur al een keer verkennend gesproken met de 
Vogelbescherming. Zodra daar iets concreets over te melden valt, zal dit worden teruggekoppeld naar de leden. 

• Vraag wordt gesteld of we met het geld van het DSF niet een hogere rente kunnen behalen. Antwoord is dat we in het 
verleden al hebben besloten zoveel als mogelijk gebruik te maken van “groene” banken en dus niet per definitie bij 
banken met het hoogste rendement. 

• Rente en kosten van het DSF worden rechtstreeks toegevoegd aan het Sluijterfonds, niet op de reguliere begroting. 



• Het jaarplan en de begroting worden vervolgens door de leden goedgekeurd. 
 

7. Bestuurssamenstelling en verkiezing  

• Niek Wieringa neemt afscheid als penningmeester en bestuurslid en wordt bedankt voor zijn gedegen inzet in de 
afgelopen vijf jaren. 

• Heleen Boelens wordt voorgesteld als de nieuwe penningmeester 

• Doortje van Dijk wordt herkozen als bestuurslid Communicatie  

• Piet Spoorenberg neemt afscheid van zijn rol als voorzitter en wordt voorgesteld als bestuurslid voor Onderzoek en 
Bescherming. De vacature voor deze functie staat al een reeks van jaren open en staat los van het project “Wat hebben 
de vogels eraan” en derhalve wordt het commentaar van dhr. Constandse niet ontvankelijk verklaard. 

• Andreas Grunwald wordt voorgesteld als de nieuwe voorzitter 

De vergadering gaat akkoord met alle bovenstaande mutaties 

Na de verkiezing, heet Piet Andreas welkom als de nieuwe voorzitter en neemt Andreas de voorzittershamer over van Piet en 
wordt Piet nog even flink in het zonnetje gezet voor zijn tomeloze inzet als voorzitter de afgelopen 11 jaar. 
 
8. Dineke Sluijters Vogelfonds 

• De vergadering gaat akkoord met de verantwoording door bestuur afgelegd over alle genomen goed- en afkeuringen 
van ingediende DSF projecten in het afgelopen jaar. 
  

9. Samenstelling DSF Adviescommissie en verkiezing 

• Rob Molenbeek wordt herkozen. 

• Arda van der Lee wordt herkozen. 

• Ton ten Velthuis en Rien Rense (niet aanwezig in de vergadering) worden bedankt voor hun inzet in de afgelopen jaren. 
 

10. Wijziging Huishoudelijk Reglement in verband met aanpassingen bestedingsplan DSF 

• De voorgestelde aanpassingen aan het Huishoudelijk Reglement staan volledig los van het project “Wat hebben de 
vogels eraan. De voorgestelde aanpassingen zijn het resultaat van de evaluatie uitgevoerd door het bestuur en de 
adviescommissie. Derhalve wordt het commentaar van dhr. Constandse niet ontvankelijk verklaard. 

• Voorts worden twee wijzigingen voorgesteld:  
- Op artikel 11, punt 5: Projecten die al lopen op het moment van goedkeuring kunnen wèl vergoeding krijgen, maar 

dan alleen voor kosten die op moment van goedkeuring nog niet zijn gemaakt. Het bestuur denkt nog na over de 
exacte formulering in de geest van de toezegging. 

- Op artikel 11, punt 18: Evaluatie wordt gedaan na uiterlijk vier jaar, en kan dus eventueel ook eerder dan 2028 

• Met in achtneming van twee bovenstaande wijzigingen gaat de vergadering akkoord met de aanpassing van het 
Huishoudelijke Reglement.   
 

11. Rondvraag  

• De kosten van De Korhaan beslaan een groot deel van de inkomsten van de VWG. Kunnen we niet overgaan naar een 

digitale Korhaan? Of kunnen we leden de keus geven en leden die toch een papieren versie willen hebben, daarvoor wat 

extra laten betalen? 

Antwoord: Binnenkort zal aan leden de vraag worden voorgelegd of ze papier of digitaal willen ontvangen. Extra betalen 

voor leden die een papieren versie willen, ligt moeilijk vanwege complexere administratieve overhead en bijbehorende 

kosten. Het bestuur zal zich nog buigen over deze kosten en zo nodig met een voorstel komen. 

• Verenigingsavonden en excursies zijn regelmatig snel volgeboekt. Is daar niet iets aan te doen?  

Antwoord: Voor excursies is al een oproep gedaan aan leden om zelf laagdrempelige excursies te organiseren. Dit heeft 

al geleid tot een hoger aanbod aan excursies. De beperkte ruimte in de Infoschuur voor ledenbijeenkomsten heeft de 

aandacht en staat op de agenda van het bestuur. Voor de ledenvergadering van vandaag had het bestuur al een ruimere 

zaal achter de hand gehouden waar naartoe we hadden kunnen uitwijken. Dat is voor vandaag nu niet nodig gebleken.  
 

Sluiting: De voorzitter bedankt de aanwezige leden voor hun aanwezigheid en inbreng en sluit daarmee de vergadering 


